
Z Á P I S
z 11. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 18.12.2023

od 17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ

Př ítomni: Vendula Andr lová, č lenka ZM
Mgr. Jana Bangová, č lenka ZM
Bc. Michal Boudný, starosta
Jan Ehrenberger,  č len ZM
Ing. Hynek Charvat, č len ZM
Ing. Ivan Charvát,  č len ZM
Adam Janek, č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr.  Petr Jeřábek, č len ZM
Mgr. Vladis lava Kulhánková, členka ZM
Mgr. Elv íra Patáková, MBA, č lenka ZM
Bc. Veronika Slámová, členka ZM
Mgr. Vladimír  Soukop, člen ZM
Mgr. Bc.  Radomír Zemánek, člen ZM

Omluveni: Mgr.  Přemysl Jeřábek, člen ZM

Nepř ítomni: <dle prezenční l ist iny>

Hosté: Mgr.  Bohuslav Fia la,  tajemník MěÚ
Mgr. Eva Kel lner Fia lová, ředitelka Zámku Slavkov-Austerl i tz
Ing. Petr  Lokaj , vedoucí odboru správy majetku, invest ic  a rozvoje
Mgr.  Petra Pospíchalová Nedvědová, právnička, vedoucí odboru kanc.
tajemníka a ž ivnost.  úřad
Mgr.  Magdaléna Salačová, právnička města
Bc. K lára Vránová, vedoucí f inančního odboru
Petr Zvonek, ředitel  TSMS

Předsedaj íc í : Bc. Michal Boudný, starosta

Ověřovatelé: Ing. Ivan Charvát,  č len ZM
Mgr. Elv íra Patáková, MBA, č lenka ZM

Návrhová komise: Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr.  Vladis lava Kulhánková, členka ZM
Mgr. Vladimír  Soukop, člen ZM

Číslo
bodu

Bod
Komentář



1. Zahájení a schválení programu 11. zasedání zasedání zastupitelstva města

Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:01 hodin, který přivítal všechny přítomné a řídil
celý průběh 11. zasedání zastupitelstva města. Při zahájení upozornil, že z jednání zastupitelstva bude
pro  potřeby  zápisu  pořizován  zvukový  záznam,  a  v  případě  záznamu  pořizovaného  přítomnými
fyzickými  osobami  nesou pořizovatelé  odpovědnost  za  to,  aby  dalším zpracováním,  popř.  šířením
nedošlo k zásahu do osobních nebo osobnostních práv třetích osob. Dále konstatoval, že je přítomno
13 zastupitelů a zastupitelstvo města je tedy usnášeníschopné. Omluvil z celého dnešního zasedání
pana Mgr. Přemysla Jeřábka, a dále informoval, že pan Jan Ehrenberger se dostaví později. Starosta
navrhl určit návrhovou komisi ve složení: paní Ing. Marie Jedličková, paní Mgr. Vladislava Kulhánková a
pan Mgr. Vladimír Soukop (schváleno 13 hlasů pro). Následně požádal o ověření zápisu z dnešního
zasedání pana Ing. Ivana Charváta a paní Mgr. Elvíru Patákovou, MBA (schváleno 13 hlasů pro). Poté
zastupitelé přistoupili k hlasování o předloženém návrhu programu dnešního zasedání.

Schválený program:

1.    Zahájení, schválení programu, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu
2.    Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
3.    Zápis ze zasedání kontrolního výboru
4.    Zápis ze zasedání finančního výboru
5.    Soubor rozpočtových opatření č. 76 – 84
6.    Návrh rozpočtu města Slavkov u Brna pro rok 2024
7.    Pravidla rozpočtového provizoria města Slavkov u Brna na rok 2024
8.    Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Slavkov u Brna na období 2025-2028
9.    Návrh plánu tvorby Fondu rezerv a rozvoje na rok 2024
10.    Návrh plánu tvorby Fondu správy budov na rok 2024
11.    Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu vedlejší hospodářské činnosti na rok 2024
12.    Návrh plánu tvorby Fondu dopravní infrastruktury na rok 2024
13.    Dotační programy a individuální dotace města Slavkov u Brna pro rok 2024  
14.    Dohoda o vytvoření společného školského obvodu
15.    Rozšíření práva stavby - HZS JMK - dodatek č. 3
16.    Smlouvy o převodu pozemků, infrastruktury a SO - Zelnice, KALÁB
17.    Zvýšení odměn členům zastupitelstva města
18.    Interpelace členů ZM
19.    Odpovědi na interpelace
20.    Diskuse
21.    Závěr      

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 164/11/ZM/2023 Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:



I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
průběžné plnění a trvání úkolů ze zasedání zastupitelstva města.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 165/11/ZM/2023 Zápis ze zasedání kontrolního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis o provedené kontrole na Základní škole Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková
organizace, která se konala dne 30. 11. 2023.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 166/11/ZM/2023 Zápis ze zasedání finančního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis ze 7. zasedání finančního výboru konaného dne 04. 12. 2023.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupil pan Ing. Ivan Charvát (předseda finančního výboru), který okomentoval průběh
zasedání výboru a přijatá usnesení.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. 167/11/ZM/2023 Soubor rozpočtových opatření č. 76-84
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje



soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č.
náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

82 82

64 2299 2212 31526 ÚMR - pokuty radar 1 300 000

64 2299 2212 315261
ÚMR  -  pokuty  radar  -
Velešovice

15 600 000

71 6409 5901
OVV  -  nespecifikované
rezervy

16 900 000

71 6409 5901
OVV  -  nespecifikované
rezervy

-16 900 000

35 8115 FO - převod do FDI -16 900 000

83 83

31 3639 5331 363923
FO  -  ÚNP  -  TSMS  pořízení
svozových nádob BRO

-1 387 000

31 3639 6351 363923
FO  -  ÚIP  -  TSMS  pořízení
svozových nádob BRO

1 387 000

84 84

43 3613 2132 SB - nájem poliklinika 200 000

43 3613 5171 390 SB - opravy a udržování 50 000

43 3613 6121 3900324004 SB - pořízení klimatizací 150 000

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření č. 76-81.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 168/11/ZM/2023 Návrh rozpočtu města Slavkov u Brna pro rok 2024
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města projednalo
návrh rozpočtu města Slavkov u Brna pro rok 2024 v předloženém znění.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
rozpočet města Slavkov u Brna pro rok 2024 v podrobnosti závazných ukazatelů v
předloženém znění.

III. Zastupitelstvo města schvaluje



uhrazení schodku rozpočtu města a splátky dlouhodobých půjčených prostředků na
položce 8124, formou úhrady z Třídy 8 - Financování položkou 8115 - Změna stavu
krátkodobých  prostředků  na  bankovních  účtech  města  Slavkov  u  Brna  ve  výši
62.645.000 Kč v přeloženém znění.

IV. Zastupitelstvo města schvaluje
usnesení  ke  zmocnění  rady  města  Slavkov  u  Brna  schvalovat  a  provádět  změny
rozpočtu pro rok 2024 formou rozpočtových opatření:

1. u závazného ukazatele - Třída 4 - Přijaté transfery a s tím související změny
výdajových  ukazatelů  podle  účelu  přijatého  transferu  nebo  specifikace
přiřazeným specifickým účelovým znakem,

2. schvalovat změny rozpočtu pro rok 2024 pokud se nemění velikost závazného
ukazatele,

3. u  závazného  ukazatele  rozpočtu  -  Třídy  2  -  Nedaňové  příjmy  -  přijaté
neinvestiční  dary  a  Třídy  3  -  Kapitálové  příjmy  -  přijaté  dary  na  pořízení
dlouhodobého majetku a s tím související změny výdajových ukazatelů,

4. schvalovat zapojení nevyčerpaných dotací, vratek dotací a příspěvků na základě
finančního vypořádání a s tím související změny rozpočtu,

5. schvalovat  zapojení  smluvních  závazků  -  dodávky,  které  byly  provedeny  v
předešlém roce, ale nebyly  uhrazeny a s tím související změny rozpočtu.

V. Zastupitelstvo města schvaluje
zmocnění rady města Slavkov u Brna schvalovat a provádět změny rozpočtu města
pro rok 2023 do konce roku 2023 k zajištění plynulého hospodaření města Slavkov u
Brna.

Před projednáním tohoto bodu poděkoval pan starosta především paní místostarostce, paní vedoucí
finančního odboru, a ředitelům příspěvkových organizací, kteří se podíleli na tvorbě rozpočtu města
pro rok 2024.

Poté paní místostarostka města promítla přítomným zastupitelům prezentaci k návrhu rozpočtu města
na rok 2024, a následně vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili:  Ing. Ivan Charvát, Bc.  Veronika Slámová, Mgr.  Vladimír  Soukop, Ing. Marie
Jedličková, Bc. Michal Boudný, pan Adam Janek, Ing. Hynek Charvat, Bc. Klára Vránová, Mgr. Petr
Jeřábek, Ing. Petr Lokaj. 

Příchod: pan Jan Ehrenberger - 17:14 hodin (do konce zasedání přítomno 14 členů zastupitelstva
města).

Ing. Ivan Charvát - návrh rozpočtu města na rok 2024 byl jedním z hlavních bodů zasedání finančního
výboru, který se návrhem rozpočtu podrobně zabýval. Jako členové výboru jsme byli seznámeni s
budoucí zátěží v oblasti investic, jak zde bylo prezentováno. Viděl jsem, že došlo k určitým úpravám,
ale beru to tak, že je to zpřesnění v návaznosti na investiční akce, které jsou podvázané dotačním
příslibem, nebo je požádáno o dotaci. Chtěl bych se vyjádřit za finanční výbor a za sebe. Finanční



výbor se materiálem podrobně zabýval. Byl řešen vztah k závazným ukazatelům rozpočtu, k reálnosti
krytí  schodku,  a  očekávaným zůstatkem  fondů.  Dále  byly  vzneseny  dotazy  k  přebytku  běžného
hospodaření,  které  tady  paní  místostarostka  prezentovala.  Podstatná  část  diskuze  se  týkala
kapitálových výdajů, zejména oblasti školství s tím, že v tom školství bylo potřeba prodiskutovat a
zajistit  dofinancování  jak  dotací,  tak  spoluúčasti.  Závěrem  finanční  výbor  doporučil  formulačně
upřesnit znění bodu uvedeného pod číslem římská V předloženého návrhu usnesení. Dále finanční
výbor doporučil při vypořádání hospodářského výsledku města za rok 2023 prioritně řešit  zařazení
kapitálového výdaje na akci Projekt ZŠ Tyršova ve výši cca 4 mil. Kč. To je za finanční výbor. Já bych
na to chtěl  navázat.  Jak bylo avizováno, tak rozpočet,  který  dnes projednáváme na rok 2024, je
především zaměřen na zkvalitnění a zkapacitnění základních škol. Největší položky, když se podíváme
do tabulek závazných ukazatelů  jsou  investiční  příspěvky  ve  výši  5  mil.  Kč  pro  DSO Dr.  Václava
Kounice, 15 mil. Kč pro mateřskou školu, 45,5 mil. Kč na předfinancování a spoluúčast rekonstrukce
pro Základní školu Komenského, a taktéž 13 mil. Kč na "gastro" pro Základní školu Komenského. Jsou
to zásadní věci, které nás čekají. Určitě se budeme zabývat mateřskou školou. Na komunikace na r.
2024 jsou úplně minimální částky. Není žádná částka na SC Bonaparte. U komunikací se především
počítá se sídlištěm Nádražní. Co se týče SC Bonaparte, tak na finančním výboru bylo avizováno, že
nebyla alokována větší částka, protože se čeká na projektovou dokumentaci.

Bc. Veronika Slámová - příští rok začneme projektovat, a pokud to dobře dopadne a schválíme dnes
fond nebytového hospodářství, tak z toho by šla částka na opravu střechy SC Bonaparte.

Ing. Ivan Charvát - děkuji. Jinak ten rozpočet je koncipován jako schodkový ve výši 62,5 mil. Kč s tím,
že to bude dofinancováno tak, jak budou používány přebytky hospodaření z minulých let. Mám pocit,
že je tam také část z FDI na některé přípravné projektové práce. Chtěl bych to ukončit tím, že tak jak
na finačním výboru jsme diskutovali to školství a je to jedna z priorit a skutečně si myslím, že po celé
volební období to tady na tom zastupitelstvu bude rezonovat. Ať už výstavba mateřské školy, nebo
svazkové školy, případně rozšíření Základní školy Tyršova. Chtěl bych navrhnout abychom nečekali na
přebytek hospodaření, ale abychom do rozpočtu v současné době zapracovali částku potřebnou na
pokračování v projektové dokumentaci na ZŠ Tyršova. Nechci sahat do příjmů, přestože je tam 5%
úspora vzhledem k očekávané predikci daňových příjmů. Nechci sahat do provozních záležitostí, ať se
to týká příspěvkových organizací, nebo městského úřadu, případně dalších z organizačních složek,
které  finančně  zabezpečuje  město.  Doporučoval  bych,  tak  jak  je  navrženo  usnesení  pro  dnešní
schválení, abychom neschválili rozpočet v předloženém znění, ale v upraveném znění s tím, že u ORJ
41 na odbor IR Mateřská škola bych doporučoval snížit 15 mil. Kč o 4 mil. Kč a navýšit ORJ 41, která
je v návrhu rozpočtu v tabulkách s nulovou částkou a dát tam 4 mil. Kč, a řeknu proč. Myslím, že
zastupitelstvo v minulém volebním období odsouhlasilo,  že budeme projektovat svazkovou školu a
zároveň ZŠ Tyršova s tím, že z mého pohledu, tak ta svazková škola pokud bude stavěna, tak ji
nejsme schopni postavit bez dotací a po etapách. ZŠ Tyršova chceme nejen rozšířit, ale vybudovat
také zázemí. V současné době jsem se díval na stránky MŠMT, kde nejsme zařazeni do prioritních
potřeb.  Tam  jsou  zatím  Tišnov  a  Židlochovice.  Myslím  si,  že  bychom  měli  mít  připravené  obě
projektové  dokumentace.  Základní  škola  Tyršova  se  dá  realizovat  po  etapách,  ale  musíme  mít
projektovou dokumentaci. Navrhuji abychom v usnesení snížili mateřskou školu 15 mil. Kč o 4 mil. Kč
a zařadit přístavbu ZŠ Tyršova o 4 mil. Kč. Na posledním zastupitelstvu jsme schvalovali dodavatele
stavby mateřské školy, kde se začne až v II. pololetí roku 2024.



Mgr. Vladimír  Soukop - proč není v rozpočtu rekonstrukce budovy Koláčkovo nám. 1002 - dětská
skupina?

Ing. Marie Jedličková - realizace bude o rok později.

Mgr. Vladimír Soukop - na letošní rok bylo alokováno 5 mil. Kč na požárně bezpečnostní řešení SC
Bonaparte. To už je všechno hotové a není potřeba do toho dávat nic?

Ing. Marie Jedličková - čeká se na kompletní projekt.

Bc. Veronika Slámová - peníze půjdou z fondu. Nelze udělat požárně bezpečnostní řešení aniž by byl
hotový celý projekt.

Mgr. Vladimír Soukop - takže v rozpočtu bylo vázaných 5 mil. Kč a nic se neudělalo?

Bc. Michal Boudný - ta částka se vrátí zpět do rozpočtu.

Ing. Marie Jedličková - já se vrátím k projektu na přístavbu Základní školy Tyršova. Ty 4 mil. Kč je
částka, která se týká územního povolení. Na celý projekt budeme potřebovat 20 mil. Kč. Máme tady
nový stavební  zákon a  my bychom ten projekt  měli  soutěžit  jako celek  a myslím,  že  je  potřeba
všechno  dobře  zvážit.  Já  bych  doporučovala,  aby  to  zůstalo  na  to  rozhodnutí,  co  uděláme  s
hospodářským výsledkem, abychom si teď nerušili,  co jsme dlouhodobě připravovali. Myslím si, že
přístavba MŠ Zvídálek začne dříve než na podzim, protože do března chceme školku stěhovat do
prostor "LITAVA", takže by měla být smlouva s dodavatelem podepsaná. Ta částka 4 mil. Kč je od
architekta, který vypracoval studii. V tom rozpisu je to rozděleno na různé etapy, a ty 4 mil. Kč je část,
která zahrnuje územní povolení. 

Ing. Petr Lokaj - doplním, že nový stavební zákon už pojem územní rozhodnutí nezná.

Ing. Ivan Charvát - já na to zareaguji, protože takhle jsme se o tom bavili na finančním výboru, který
doporučil, aby to bylo hrazeno z přebytků. Napojení fondu rezerv a rozvoje na stávající rozpočet už je
nejen zapracován v rozpočtu, ale také v tom návrhu, který budeme za chvilku schvalovat, a pokud ho
schválíme, tak už tam není prostor. Myslím si, že bychom měli mít obě varianty jak svazkovou školu,
tak Základní školu Tyršova. Je otázka co je reálnější, tj. jestli jsme schopni svazkovou školu v těch
letech 2026 - 2028, kdy nám bude kulminovat křivka, reálně zahájit. Pokud bychom měli projekt na ZŠ
Tyršova, tak budeme minimálně dvě etapy, ať už to bude tělocvična, nebo zkvalitnění zázemí, schopni
finančně zajistit.

Bc. Veronika Slámová - ale to neřeší přece kapacitu.

Ing. Ivan Charvát - neřeší to kapacitu, ale budeme mít projektovou dokumentaci a budeme schopni po
etapách řešit ZŠ Tyršova. Můžeme dělat zkvalitnění zázemí, tj. jídelny, družiny, a lépe tak dosáhneme
na rozšíření kapacity, kde se můžeme bavit o cca 200 mil. Kč než kdybychom čekali na svazkovou
školu. Kde jsme dneska se svazkovou školou? Na 1 mld. Kč? Možná ano.



Ing. Marie Jedličková - to nikdo neví. Vidíte, co dělají ceny stavebních prací. Stejným způsobem se
bude pohybovat přístavba na ZŠ Tyršova. Jestliže původně tam bylo 250 mil. Kč, tak nyní můžeme být
na 400 mil. Kč. A je to za naše peníze. Pokud nebudou dotace na svazkovou školu, tak nebudou také
na tu přístavbu.   

Bc. Veronika Slámová - já zareaguji na to co tady padlo ohledně potřebnosti. Byla zpracována analýza
ministerstvem školství. Když se do této analýzy podíváte, tak zjistíte, že před námi jsou Šlapanice a
Kuřim. Byl tady vicepremiér pan Rakušan, který problematiku toho, že se ten dotační titul zastavil,
nekvitoval. Nicméně nás ubezpečil, že budování školské infrastruktury je priorita, a bude se pro to
hledat financování. Ubezpečil nás, že v jihomoravském kraji jsme jediní spolu s Tišnovem, kteří mají
takto našlápnuto a mají stavební projekty, které mohou dostat příští rok stavební povolení. Pokud jsme
se před čtyřmi roky vydali cestou svazkové školy, tak od ní neustupujme, protože projekt, který máme
na stole je reálný. Je pravda, že není jisté, jestli se bude financovat za dva nebo tři roky, ale pokud
bereme vážně, aby město mělo novou školu, a zvýšenou kapacitu ve školství, tak pojďme táhnout za
jeden provaz.

Ing. Ivan Charvát - všem nám jde o to, abychom měli zvýšenou kapacitu základních škol. Do dnešního
dne jsem neviděl přípis, kde by nám někdo deklaroval, že na to ty finanční prostředky budou. Já
nevěřím  tomu,  že  se  do  roku  2026  podaří  zahájit  výstavbu  svazkové  školy,  tak  proč  nemít  dva
projekty? 

Mgr. Petr Jeřábek - z hlediska sportu. Dlouhodobě víme, že nám chybí sportoviště. Na sportovní komisi
jsme se dozvěděli, že nelze využit budovy kina. Bylo by vhodné vybudovat sportovní prostory.   

pan Adam Janek - my se tu bavíme, že bychom měli tlačit tu svazkovou školu, a tu druhou cestu
bychom teď měli zavřít. Připadá mi rozumnější dát ty peníze také na tu ZŠ Tyršova. Není to až tolik
peněz.  Až bude dotační  titul  na svazkovou školu,  nebo  na přístavbu, tak si  vybereme.  Takhle si
zamkneme jednu cestu. Pojďme na ty 4 mil. Kč a mějme dva projekty. Můžeme se za poměrně málo
peněz pojistit.

Bc. Michal Boudný - na finančním výboru zaznělo, že pojďme schválit rozpočet jak je navržen, a u ZŠ
Tyršova se pojďme bavit při závěrečném účtu města.

Ing. Hynek Charvat -  pokud jsem tomu dobře rozuměl, tak Ing. Petr  Lokaj říkal, že ty 4 mil.  Kč
nebudou stačit. Tím pádem je zbytečné to teď řešit. Nikdo neřekl ZŠ Tyršova stop. My se tady bavíme
několik let o rozšíření ZŠ Tyršova a o té svazkové škole.

pan Adam Janek - když se podíváte na ten rozpočet, tak tam žádné peníze nejsou. Pojďme teď dát
peníze na ZŠ Tyršova, ať se to rozjede co nejdříve. 

Bc. Klára Vránová - chtěla bych upřesnit, že na fondu rezerv a rozvoje máme na konci roku 74 mil. Kč.
Z toho důvodu si můžeme dovolit 59 mil. Kč využít na dofinancování rozpočtu. Dalších minimálně 20
mil.  Kč  tam nateče  výsledkem hospodaření.  Ty  peníze,  které  budete  dnes  schvalovat  na  pokrytí
rozpočtu již ve fondu jsou. 



pan Adam Janek - tak proč tam nejsou peníze na tu ZŠ Tyršova?

Ing. Marie Jedličková - ve fondu rezerv a rozvoje bude 34 mil. Kč tak proč nepočkat do února když to
takto bylo projednáno na finančním výboru? Proč se nedržíme toho, co bylo na finančním výboru?

Ing. Ivan Charvát - je v pořádku, že se projektuje svazková škola. Když se vrátím na začátek, tak jsem
říkal jaké je doporučení finančního výboru. Pak jsem říkal, že toto je můj návrh. Bavíme se o tom roky.
Teď jsme se dostali do situace, že ten projekt nebude stát 4 mil. Kč, ale 24 mil. Kč. Jsem přesvědčený,
že není nic špatného na tom, že bychom měli mít dva projekty, protože si myslím, že je schůdnější, že
pokud nevyjde výstavba svazkové školy,  pak potom můžeme realizovat  zázemí a zkapacitnění  ZŠ
Tyršova po etapách.

Bc. Veronika Slámová - není cenová nabídka na kompletní projekt. Jsem přesvědčená, že 4 mil. Kč
stačit nebudou, a bavíme se tady o dalších 20 mil. Kč. Pojďme zkusit pokrýt tu svazkovou školu z
dotací.

Ing. Marie Jedličková v odpovědi na dotaz z finančního výboru k formluaci usnesení k rozpočtu pod
číslem  římská  V  ve  znění  Zastupitelstvo  města  schvaluje  zmocnění  rady  města  Slavkov  u  Brna
schvalovat a provádět změny rozpočtu města pro rok 2023 do konce roku 2023 k zajištění plynulého
hospodaření města Slavkov u Brna sdělila, že tento návrh je v pořádku, protože se jedná o schvalování
a změny do konce roku 2023.

Po rozpravě bylo přistoupeno k hlasování o protinávrhu usnesení, který podal pan Ing. Ivan Charvát ve
znění:

I. Zastupitelstvo města projednalo
návrh rozpočtu města Slavkov u Brna pro rok 2024 v předloženém znění.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
rozpočet  města  Slavkov  u  Brna  pro  rok  2024  v  podrobnosti  závazných  ukazatelů  v
upraveném znění (snížení ORJ 41 IR – MŠ o 4 mil. Kč a zařazení nové položky ORJ 41 IR -
PD přístavba ZŠ Tyršova ve výši 4 mil. Kč)

III. Zastupitelstvo města schvaluje
uhrazení  schodku  rozpočtu  města  a  splátky  dlouhodobých  půjčených  prostředků  na
položce  8124,  formou  úhrady  z  Třídy  8  -  Financování  položkou  8115  -  Změna  stavu
krátkodobých prostředků na bankovních účtech města Slavkov u Brna ve výši 62.645.000
Kč v přeloženém znění.

IV. Zastupitelstvo města schvaluje

usnesení ke zmocnění rady města Slavkov u Brna schvalovat a provádět změny rozpočtu
pro rok 2024 formou rozpočtových opatření:
1.     u  závazného  ukazatele  -  Třída  4  -  Přijaté  transfery  a  s  tím  související  změny
výdajových  ukazatelů  podle  účelu  přijatého  transferu  nebo  specifikace  přiřazeným



specifickým účelovým znakem,
2.     schvalovat  změny  rozpočtu  pro  rok  2024  pokud  se  nemění  velikost  závazného
ukazatele,
3.    u závazného ukazatele rozpočtu - Třídy 2 - Nedaňové příjmy - přijaté neinvestiční
dary a Třídy 3 - Kapitálové příjmy - přijaté dary na pořízení dlouhodobého majetku a s tím
související změny výdajových ukazatelů,
4.     schvalovat  zapojení  nevyčerpaných dotací,  vratek  dotací  a  příspěvků na základě
finančního vypořádání a s tím související změny rozpočtu,
5.    schvalovat zapojení smluvních závazků - dodávky, které byly provedeny v předešlém
roce, ale nebyly  uhrazeny a s tím související změny rozpočtu.

V. Zastupitelstvo města schvaluje
zmocnění rady města Slavkov u Brna schvalovat a provádět změny rozpočtu města pro
rok 2023 do konce roku 2023 k zajištění plynulého hospodaření města Slavkov u Brna.

pro: 4, proti: 0, zdrželi se: 10
Pro protinávrh usnesení hlasovali: Ing. Ivan Charvát, pan Adam Janek, Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Petr
Jeřábek.

PROTINÁVRH USNESENÍ NEBYL PŘIJAT.

Následně bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Proti: pan Adam Janek.
Zdrželi se: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Petr Jeřábek.

Vzhledem ke schválení rozpočtu města na rok 2024 byl stažen z projednání navazující bod
"Pravidla rozpočtového provizoria města Slavkov u Brna na rok 2024".

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 10 Proti: 1 Zdrželo se: 3 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 169/11/ZM/2023 Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Slavkov u Brna na období
2025-2028
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
Střednědobý výhled rozpočtu města Slavkov u Brna na období 2025-2028.

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
přehled investičních akcí.



Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Zdrželi se: Mgr. Petr Jeřábek, pan Adam Janek.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 170/11/ZM/2023 Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu rezerv a rozvoje na rok 2024
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
plán tvorby a čerpání Fondu rezerv a rozvoje města Slavkov u Brna na rok 2024 v
předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 171/11/ZM/2023 Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu správy budov na rok 2024
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
plán tvorby a  čerpání  Fondu správy budov města Slavkov u Brna na rok 2024 v
předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 172/11/ZM/2023 Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu vedlejší hospodářské činnosti na rok
2024
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
plán tvorby a čerpání Fondu vedlejší hospodářské činnosti města Slavkov u Brna na
rok 2024 v předloženém znění.



Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 173/11/ZM/2023 Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu dopravní infrastruktury na rok 2024
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
plán tvorby a čerpání Fondu dopravní infrastruktury města Slavkov u Brna na rok
2024 v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Klára Vránová.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12. 174/11/ZM/2023  Dotační  programy a  individuální  dotace města  Slavkov u  Brna pro  rok
2024
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
dotační program "Podpora veřejně prospěšných činností", dotační program "Podpora
činností organizací pracujících s mládeží" a Individuální dotace na rok 2024 včetně
jejich příloh v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili:  Ing. Ivan Charvát,  Bc.  Michal  Boudný, Ing. Marie Jedličková, Mgr.  Vladimír
Soukop, Bc. Veronika Slámová.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Jana Kuklová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



13. 175/11/ZM/2023 Dohoda o vytvoření společného školského obvodu
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

Dohodu o vytvoření společného školského obvodu s obcí Heršpice.
Dohodu o vytvoření společného školského obvodu s obcí Hodějice.
Dohodu o vytvoření společného školského obvodu s obcí Kobeřice u Brna.
Dohodu o vytvoření společného školského obvodu s obcí Němčany.
Dohodu o vytvoření společného školského obvodu s obcí Nížkovice.
Dohodu o vytvoření společného školského obvodu s obcí Vážany nad Litavou.
Dohodu o vytvoření společného školského obvodu s obcí Velešovice.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Vladimír Soukop, Ing. Marie Jedličková.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

14. 176/11/ZM/2023 Rozšíření práva stavby - HZS JMK - dodatek č. 3
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření dodatku č. 3 ke smlouvě o zřízení práva stavby ze dne 29. 03. 2017 mezi
městem  Slavkov  u  Brna  a  Českou  republikou  -  Hasičským  záchranným  sborem
Jihomoravského kraje, se sídlem Zubatého 685/1, 614 00 Brno-sever, IČ: 70884099,
kterým se rozšiřuje předmět práva stavby o nástavbu současné hasičské stanice na
pozemku města parc. č. 340/17 v k. ú. Slavkov u Brna v předloženém znění. 

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 177/11/ZM/2023 Smlouvy o převodu pozemků, infrastruktury a SO - Zelnice, KALÁB
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření  kupní  smlouvy  o  převodu  pozemků  mezi  městem  Slavkov  u  Brna  a



společností  KALÁB - BS, s.r.o.,  IČ: 26950871 se sídlem Vídeňská 849/15, 639 00

Brno, která se týká nabytí pozemku parc. č. 354/124 - orná půda o výměře 49 m2 v
k.ú. Slavkov u Brna do vlastnictví města Slavkov u Brna za kupní cenu ve výši 500 Kč
v  předloženém  znění.  Náklady  na  převod  nemovitosti  hradí  převodce.  Daňové
povinnosti budou splněny dle platné legislativy. 

II. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření  kupní  smlouvy  o  převodu  pozemků  mezi  městem  Slavkov  u  Brna  a
společností KALÁB - invest, s.r.o., IČ: 06213022 se sídlem Vídeňská 849/15, 639 00

Brno, která se týká nabytí pozemku parc. č. 354/15 - orná půda o výměře 5 849 m2 v
k.ú. Slavkov u Brna do vlastnictví města Slavkov u Brna za kupní cenu ve výši 500 Kč
v  předloženém  znění.  Náklady  na  převod  nemovitosti  hradí  převodce.  Daňové
povinnosti budou splněny dle platné legislativy. 

III. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření  kupní  smlouvy  o  převodu  pozemků  mezi  městem  Slavkov  u  Brna  a
společností  KALÁB s.r.o.,  IČ: 06212883 se sídlem Vídeňská 849/15, 639 00 Brno,
která se týká nabytí pozemků parc. č. 354/140 - ostatní plocha, ostatní komunikace

o výměře 186 m2, parc. č. 354/141 - ostatní plocha, zeleň o výměře 787 m2,  parc.

č. 354/250 - orná půda o výměře 190 m2, parc. č. 354/299 - orná půda o výměře 267

m2, parc. č. 354/300 - ostatní plocha, zeleň o výměře 151 m2, parc. č. 354/345 -

ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 75 m2, parc. č. 354/349 - orná půda o

výměře 5 m2, parc. č. 354/351 - ostatní plocha, jiná plocha o výměře 13 m2,  parc.

č. 354/368 - ostatní plocha, jiná plocha o výměře 13 m2, parc. č. 354/369 - ostatní

plocha, jiná plocha o výměře 11 m2, parc. č. 354/370 - ostatní plocha, jiná plocha o

výměře 11 m2, parc. č. 354/371 -  ostatní plocha, jiná plocha o výměře 11 m2, vše v
k.ú. Slavkov u Brna do vlastnictví města Slavkov u Brna za kupní cenu ve výši 500 Kč
v  předloženém  znění.  Náklady  na  převod  nemovitosti  hradí  převodce.  Daňové
povinnosti budou splněny dle platné legislativy. 

IV. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření  kupní  smlouvy o převodu infrastruktury mezi  městem Slavkov u Brna a
společností  KALÁB - BS, s.r.o.,  IČ: 26950871 se sídlem Vídeňská 849/15, 639 00
Brno,  která  se  týká nabytí  stavebního  objektu  -  protihlukového  valu  +  zídky  na
pozemku parc. č. 354/15 a stavebního objektu - protihlukové stěny na pozemcích
parc. č. 354/15 a 354/124, vše v k.ú. Slavkov u Brna do vlastnictví města Slavkov u
Brna  za  kupní  cenu  ve  výši  500  Kč  v  předloženém  znění.  Náklady  na  převod
nemovitosti hradí převodce. Daňové povinnosti budou splněny dle platné legislativy. 

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0



Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

16. 178/11/ZM/2023 Zvýšení odměn členům zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
s účinností od 01.01.2024, za podmínky nabytí účinnosti novely zákona o obcích od
1.1.2024, odměny neuvolněných členů zastupitelstva v následující výši:

    Člen rady města 10.351 Kč

    Předseda výboru zastupitelstva 5.154 Kč

    Předseda komise rady 5.154 Kč

    Člen komise rady 0 Kč

    Člen výboru zastupitelstva 0 Kč

    Člen zastupitelstva města 2.577 Kč

Souběh funkcí neuvolněných členů zastupitelstva:

    Člen rady města a současně předseda výboru nebo komise 12.928 Kč

    Člen zastupitelstva města a současně předseda výboru nebo komise 5.154 Kč

V případě nástupu náhradníka na uvolněný mandát člena zastupitelstva obce bude
odměna poskytována ode dne složení slibu.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Zdrželi se: Mgr. Vladislava Kulhánková, pan Adam Janek, Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Petr Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Marie Schwecová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 10 Proti: 0 Zdrželo se: 4 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

17. Interpelace členů ZM

Nebyly vzneseny interpelace.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

18. Odpovědi na interpelace

Vzhledem k tomu, že nebyly vzneseny interpelace nebyl tento bod projednán.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:



19. Diskuse

Ing.  Ivan Charvát  -  podařilo  se  od  minule  něco vyřešit  v  souvislosti  s  křižovatkou ulic  Lidická  x
Tyršova, potažmo Bučovická x Husova, kde jsem navrhoval vodorovné značení, popř. nástřik. Jestli se
to někam posunulo?

Bc. Michal Boudný - měli jsme jednání s Policií ČR, kde jsme řešili více bodů. Ten nástřik, protože by to
muselo být před křižovatkou, tak se na to moc netvářili. Vodorovné značení nejde, protože je tam
přechod. SÚS dala kolem značky "STOP" žluté fosforeskující značení.

Ing. Ivan Charvát - proběhlo již jednání ve věci omezení rychlosti u nájezdu na Němčany?

Bc. Michal Boudný - tyto podněty byly zaslány ŘSD Brno.

Ing. Ivan Charvát - návrh na řešení generelu dopravy - je tam posun?

Bc. Veronika Slámová - bude vypracován projekt.

Ing. Ivan Charvát - probíhá zpracování na "S". Vím, že to běží. Bavili jsme se na téma na příspěvky na
veřejnou infrastrukturu. Nevím o žádné výstavbě, která by byla před zahájením. Myslím, že nazrála
doba abychom se o tom mohli bavit.

Ing. Marie Jedličková - máme analýzu od pana ░░░░ ░░░░ ░░░░ .  Musíme tam zakomponovat
právní otázky, a máme domluvenou spolupráci.

Ing. Ivan Charvát - výstavba na ulici Větrná. Víme o tom něco?

Bc. Michal Boudný - teď se tam řeší uložení vysokého napětí do země.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

20. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za spolupráci v tomto roce, popřál všem hezké vánoční svátky, a
ukončil 11. zasedání zastupitelstva města v 18:29 hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:



Ing. Ivan Charvát
člen ZM

Mgr. Elvíra
Patáková

MBA, členka
ZM

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka

Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ

Ověřovatelé:


